
https://www.trumpf.com/nl_NL/newsroom/stories/intech-persconferentie-we-willen-de-belangrijkste-leverancier-van-ai-oplossingen-in-onze-branche-zijn/

TRUMPF wil zijn positie op gebied van kunstmatige intelligentie verder uitbouwen. Maar welke kansen biedt de methode om

de efficiëntie van de productie te vergroten? Waar staat Duitsland in vergelijking tot de internationale concurrentie? En hoe

kunnen bedrijven het beste omgaan met het onderwerp AI? Daarover praten Stephan Mayer, CEO gereedschapsmachines bij

TRUMPF, Hagen Zimer, CEO lasertechniek bij TRUMPF en Sepp Hochreiter, professor bio-informatica aan de Johannes Kepler

Universiteit in Linz (JKU) en AI-pionier, op de officiële persconferentie van TRUMPF tijdens de INTECH open dag.

<p><a href="https://youtu.be/R1GMVuMkhXY">Hier komt u bij de volledige

persconferentie.</a></p>
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INTECH-persconferentie: "We willen de

belangrijkste leverancier van AI-

oplossingen in onze branche zijn"


